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Na osnovu clana 187 i 188 Poslovnika Skupstine Crne Gore, ministru poljoprivrede, sumarstva 
i vodoprivrede, gospodinu Vladimiru Jokovicu, postavljam sledece

POSLANICKO PITANJE:

§taje Vlada i Ministarstvo poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede kao resomo, ucinila po pitanju 
dodjele sirovine plavskim drvopreradivacima radi pokretanja finalne obrade drveta koja je 
dosadasnjom koncesionom politikom gotovo unistena?

Da !i ce biti pokrenute krivicne prijave protiv onih lica koja su zloupotrijebila i unislila piavske 
§ume kao sto je to suma Molike, sume iz odjeljenja devet, bez izvodackog projekta?

Obrazlozenje cu dati na sjednici.

U skladu sa Poslovnikom ocekujem 1 pisani odgovor.

^ ^ada^ronjic. /

Poslanica u Skupstini Crne Gore
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ZA: SKUPSTINA CRNE GORE 

n/r generalnom sekretaru

Predmet: Odgovor na poslanicko pitanje poslanice Suade Zoronjic

Poslanica Suada Zoronjic je u pisanoj formi, na osnovu clana 187 i 188 
Poslovnika Skupstine Crne Gore, postavila sledece pitanje na koje trazi odgovor, u 
pisanoj formi od strane ministra poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede Vladimira 
JokoviPa, kao nadleznog za oblast sumarstva i drvoprerade;

POSLANICKO PITANJE

5fa je Vlada i Ministarstvo poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede kao resorno, ucinila 
po pitanju dodjele sirovine plavskim drvopreradivacima radi pokretanja finalne obrade drveta 
koja je dosadasnjom koncesionom politikom gotovo unistena?

Da li ce biti pokrenute krivicne prijave protiv onih lica koja su zloupotrijebila i unistila 
plavske sume kao sto je to suma Molike, sume iz odjeljenja devet, bez izvodackog projekta?

Na postavijeno poslanicko pitanje Ministarstvo poljoprivrede, sumarstva i 
vodoprivrede daje sledeci

ODGOVOR

Ministarstvo poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede je, kako smo to vise puta 
iznijeli do sada u javnosti, apsoiutno nezadovoljno stanjem u sektorima sumarstva i 
drvne industrije. Ogroman potencijal suma u vidu industrijskog drveta koji sluzi za 
razvoj dtvne industrije kao i drveta koje se koristi kao energent se ne koristi na 
zadovoljavajuci nacin. Koncesioni sistem koriscenja suma koji je primjenjivan zadnjih 
22 godine ostavio je brojne negativne posledice po nase sume, i sada je vrijeme da se 
to zaustavi i nadu najbolja rjesenja za upravijanje nasim sumama.

Svjesni smo da je to proces i da je potrebno vrijeme da se uvede red. Reforma 
koja se planira ima za cilj snaznu podrsku finalizaciji proizvodnje u drvnoj industriji, na 
bazi dobrih praksi iz regiona. U ovom trenutku, dok reforma ne zazivi, Ministarstvo 
poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede je izdalo smjernice Upravi za sume za 
sprovodenje javnih poziva za koriscenje suma, sa jednim kijucnim ciljem da svi
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* preradivaci drveta koji imaju usiove da obavijaju proizvodnju, bilo da su veliki ili mali, 
dodu do neophodne sirovine za rad.

Kriterijumi tendera su kreirani tako da sa jedne strane budu podrzani privrednici 
koji zaposljavaju radnike, dok su sa druge strane podrzana privredna drustva sa 
sjevera, kroz bodovanje lokalne ekonomije. Da li su to dovoijno dobra rjesenja da ozive 
drvnu industriju na sjeveru Crne Gore, rekli smo da nijesu, medutim u ovom trenutku, 
do sprovodenja reforme, smatramo ih najboljim mogucim.

Kada su u pitanju nezakonitosti koje navodite u poslanickom pitanju, 
obavjestavamo Vas da je Ministarstvo poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede u 
prethodnoj godini Drzavnom tuzilastvu predalo vise krivicnih prijava za bespravne 
aktivnosti u sumama u Pljevijima, Zabljaku, Rozajama, isto tako i za konstatovane 
nezakonitosti u Plavu,

Ocekujemo, kao i Vi, od Drzavnog tuzilastva rezultate tih prijava, i apsolutno 
podrzavamo princip da pocinioci odgovaraju za izvrsena krivicna djela, kako kod 
zloupotreba sluzbenog polozaja u drzavnim organima, tako i kod zloupotreba u 
poslovanju privrednih drustava.

To je, na kraju krajeva, i preduslov za uspjeh u planiranim reformama u 
sumarstvu i dtvnoj industriji.

S postovanjem,

-•^Vladimir Jokovic
istar


